
Geachte Gemeenteraad, 
 
Er komt een voorstel om de afvalproef over de hele gemeente uit te rollen zoals u weet. 
 
Lijkt mij geen goed plan. 
 
Deskundigen zijn het er over eens dat NAscheiding van het afval op dit moment al meer 
milieuwinst oplevert dan VOORscheiding! 
Bovendien schrijdt de techniek van afvalscheiding met grote stappen voort zodat investeringen in 
voorscheiding van het afval niet loont (misschien met uitzondering van papier en glas). 
 
Ook het ophalen van afval met elektrische vrachtwagens (op  groene stroom) wordt al gedaan. 
 
 
Er is een enquête gehouden in het proefgebied waar maar 44% aan meegedaan heeft en daarvan is 
80% tevreden zegt u. 
Om daar nou de conclusie uit te trekken dat de overgrote meerderheid van de mensen tevreden is 
lijkt mij op z’n minst twijfelachtig. 
 
 
Nadelen zijn er legio: 
 

- Constant zakken ed op de stoep is niet alleen een lelijk gezicht maar hindert de oudere 
mensen met rollator en rolstoelgebruikers. 

- Gaat onherroepelijk leiden tot meer zwerfafval  
- Wat gaat er gebeuren als er door winterse omstandigheden (sneeuw/ijzel) 2 weken geen 

afval opgehaald kan worden?  
Waarschijnlijk moeten er weer mensen ingehuurd gaan worden en leidt weer tot hogere 
kosten. 

- Grotere voorwerpen kunnen niet mee en de milieustraat is voor de mensen te ver en daar 
moet ook nog eens voor betaald worden. 

- Kosten zijn hoger en zijn moeilijk in te schatten. 
 
 
Dus bij twijfel: niet doen anders zal de wal het schip keren maar zijn we weer enkele moeizame jaren 
en tienduizenden euro’s verder. 
 
Kortom waarom de gemeente Waalre gaat investeren in een achterhaalde werkwijze die ook nog 
eens duurder uitvalt is mij onduidelijk. 
 
 
Ik wens u veel wijsheid toe. 
 
 
Hoogachtend, 
 


